
 

 

Werksessie landschappelijke inpassing 150kv station 

 

Datum:  22 mei 2024 

Locatie:   Werkcafe, Gemeentehuis Alphen aan den Rijn 

Organisatie: Soline de Jong (Qirion namens Liander), Huub Halsema (TenneT), Richard Valent 

(Qirion), Stefan Buskermolen (Qirion), Laura de Bonth (Urban Synergy), Merel (Urban 

Synergy), Rogier Noorhoff (Gemeente Alphen aan den Rijn), Patrick Dongelmans 

(Gemeente Alphen aan den Rijn), Femke van den Heuvel (Gemeente Alphen aan den 

Rijn) 

Aanwezigen: Twaalf omwonenden  

 

 

Opening werksessie 

De werksessie wordt geopend door Laura de Bonth van Urban Synergy.  

 

Deze avond is georganiseerd om in het kader van het participatieproces het met elkaar te hebben 

over de landschappelijke inpassing van het 150kv station in Hazerswoude-Rijndijk. Het 

ontwerpbestemmingsplan is ter inzage gelegd. De volledige beantwoording wordt later dit jaar 

gedaan... Het onderdeel landschappelijke inpassing in het ontwerpbestemmingsplan is niet volledig, 

de verdere invulling willen de netbeheerders en de gemeente samen met de omwonenden doen.  

Het landschappelijk inpassingsplan dient gedetailleerder te zijn bij de vaststelling van het 

bestemmingsplan, vandaar dat er doorgegaan wordt met het proces om tot een definitief plan te 

komen 

 

Omwonenden geven aan dat ze het niet eens zijn met de komst van het 150kv station. Deze avond 

gaat alleen over de landschappelijke inpassing van het station. De omwonenden vinden dat de 

volgorde van het proces verkeerd is. Zij zien graag dat eerst de zienswijzen beantwoord worden 

voordat er verder gepraat wordt over de landschappelijke inpassing. Men vind dat er veel 

onduidelijkheid is over het proces, het gevoel heerst dat belangrijke punten in het participatieproces 

worden overgeslagen. Zo geven omwonenden aan dat ze vanaf het eerste moment niet voldoende 

worden geïnformeerd.  

Een deel van de aanwezige geven aan de raad hierover een brief te sturen. 

 

Presentatie over het proces en de verschillende varianten 

Soline de Jong (Qirion) en Merel Gerritsen (Urban Synergy) geven een presentatie over het proces 

van de landschappelijke inpassing en de verschillende varianten.  

 

Het proces 

Soline de Jong geeft een toelichting over het proces:  

Na deze werksessie volgt er een tweede werksessie. Vervolgens wordt de rest van de omgeving ook 

geïnformeerd middels (waarschijnlijk) een inloopbijeenkomst die na de zomer georganiseerd wordt. 

De uiteindelijke keuze ligt bij de raad. Benadrukt wordt dat meedenken over de landschappelijke 

inpassing niets af doet aan iemands standpunt dat hij/zij tegen de komst van het transformatorstation 

is. 

 



 

Verschillende varianten 

Er zijn drie verschillende varianten ontworpen door Urban Synergy. De varianten worden 

gepresenteerd door Merel Gerritsen van Urban Synergy.  

Reacties van omwonenden op de varianten 

Er zijn verschillende reacties van de omwonenden op de drie varianten. Zo gaat de voorkeur uit naar 

een grondwal, met als voorbeeld de wal rondom Heineken. Omwonenden zien liever geen 

knotwilgen (zijn groot gedeelte van het jaar kaal) en de vraag wordt  gesteld of de molenvaart breder 

gemaakt kan worden. Daarnaast wordt aangegeven dat zij water juist als kwaliteit zien en dat water 

meer aanwezig mag zijn in het ontwerp, dus niet verstopt tegen de schakeltuin. Ook willen  de 

omwonenden weten wat voor invloeden de verschillende varianten op het geluid hebben.  

 

Ten slotte worden er vragen gesteld over het participatieproces. Er wordt hierbij ook verwezen naar 

de gebiedsverkenning van de Barrepolder, daarin komt een andere boodschap naar boven. Er wordt 

dan ook gevraagd om de gebiedsverkenning te delen met de netbeheerders. Omwonenden twijfelen 

aan de zorgvuldigheid van het proces en geven aan het gevoel te hebben dat het station er doorheen 

gedrukt wordt. Ook wordt het onderdeel geluid gemist in het hele verhaal. Er wordt door de 

netbeheerders aangegeven dat deze avond niet over geluid gaat, maar over landschappelijke 

inpassing. Het volledige geluidsrapport is terug te vinden bij alle stukken van het ontwerp 

bestemmingsplan. 

 

Een aantal omwonenden heeft er voor gekozen om niet verder mee te denken over de 

landschappelijke inpassing en verlaten vroegtijdig de werksessie. Een aantal omwonenden blijft en 

gaat met de netbeheerders om tafel om na te denken over de landschappelijke inpassing. 

 

Werksessie landschappelijke inpassing 

Samen met de omwonenden die zijn gebleven zijn de verschillende varianten aan de hand van de 

maquette bekeken. Omwonenden werd gevraagd om reactie te geven op de verschillende varianten. 

Alle reacties zijn genoteerd. Met deze reacties gaat Urban Synergy verder ontwerpen. Het aangepaste 

ontwerp wordt dan verder besproken tijdens de tweede werksessie.  

 

 

 

 

 

 


